
 
 

Bestyrelsesmøde den 22/6 24 

Fremmødt: Martin, Jean, Morten, Jens & Christina  

 

 

Dagsorden: 

 

1. Opfølgning på GF 
2. Hvad er der sket siden sidst 
3. Økonomi 
4. Fordeling af opgave og ansvarsområder 
    A. Grønne områder/fællesarealer 
    B. Veje, stier og grusveje 
    C. Budgetter og Økonomi 
    D. Kontakt til Kommune, leverandører og øvrige interessenter 
    E. Legepladser, vedligehold, og eftersyn 
    F. Nyhedsbreve, kommunikation på hjemmeside og FB, E-mail udsendelser mv. 
    G. Drift og vedligehold af Hjemmeside 
    H. Generalforsamling, indkaldelser, forslag, budget og regnskab 
     I. Fællesarbejdsdag, indkaldelser, indkøb mv.  
     J. Vores udviklingsplan 2030 
     K. Gennemførelse af de på GF vedtagende opgaver 
     ........ 
 5. Evt. 
 

 

1. God generalforsamling med god stemning, evt. bedre tidsstyring ift. servering af frokost, 

dirigenten skal fremadrettet styre tiden. Dirigenten skal fremover informeres om tidsplanen 

inden GF.  

a. Bestyrelsen har konstitueret sig således: 

b. Formand: Martin Cederberg, Bjergehusvej 10 

c. Næstformand: Jean Moberg, Neerlandiavej 156 

d. Kassere: Morten Jakobsen, Vejlby Klit 25 

e. Bestyrelsesmedlem: Christina Sander Bærentzen, Neerlandiavej 17 

f. Bestyrelsesmedlem: Jens Bonde, ”Min Købmand” Vejlby Klit 135 

 

2. Alle grusveje er fyldt op og afrettet, dog med undtagelse af to, hvor der pt. bygges og derfor 

giver det ikke mening af udbedre dem pt. Nye huller pga. den mængde regn vi har fået, 

generelt et godt stykke arbejde. Lukning af Bjerghusvej, dialog med udlejningsbureau så de 

er klar til at hjælpe lejerne i højsæsonen, bliver gennemført inden sommerferie.  

Lemvig Kommune inviterer hvert år alle Grundejerforeninger til møde, hvor en lang række 

spørgsmål stilles og bliver besvaret, det er et godt møde hvor man får indsigt både i de andre 

grundejerforeninger og i beslutningerne i kommunen. Fra Vejlby Strand deltog Morten og 

Martin. 

 



 
 

3. Alle kontingenter indkrævet, det tog dog sin tid at få fundet oplysninger frem på alle 

grundejere. OBS på nye medlemmer ift. registrering, så de er nemmere at finde. Vi har en 

fornuftig og sund økonomi. 

 

4. Vi har i bestyrelsen fordelt opgaver og ansvarsområder således: 

a) Carsten Bjerg hjælper med bl.a. hyben, fortsat kontrakt til 2025. Tilbud fra anlægsgartner 

ved hver sæsonstart til bl.a. volley banerne, og Carsten holder derefter området resten af 

sæsonen. Kontakt til Carsten Jean og Martin 

b) Vedligeholdelse af Veje, stier mv. (herunder vinter beredskab) Holstebro Graderservice – 

Ansvarlig Martin og Jens 

c) Budgetter og økonomi – Ansvarlig Morten 

d) Kontakt til kommunen, leverandører mm. – Ansvarlig Martin 

e) Legeplads, vedligehold og eftersyn – Ansvarlig Jean 

f) Nyhedsbrev, Facebook – Ansvarlig Martin (nyhedsbreve) og Morten(FB) 

g) Drift og vedligehold af hjemmeside – Ansvarlig Martin 

h) Generalforsamling, indkald, forslag og regnskab – Ansvarlig Martin og Morten 

i) Fælles arbejds- og trailerdage, indkald og indkøb – Ansvarlig Christina  

j) Vores udviklingsplan 2030: Lovet på generalforsamling at vi gør noget umiddelbart efter 

sommerferien. Ideer fra grundejere via Facebook, mere info senere 

k) Gennemførelse af vedtagende opgaver på generalforsamling: få tegnet markeringerne på 

asfalt op igen. Bænke ved søen udskiftes, der udskiftes til komposit når bænke eller bor- og 

bænkesæt i træ skal udskiftes, da det sparer os på vedligeholdelsen. Stien langs søen trænger 

flere steder til ny belægning (Stenmel), vigtigt vi kontakter kommunen om, hvem der har 

driften af stien, da den er en del af Vesterhavs stien.  

 

5. Mere info om regler for hunde der ikke går i snor (udlejningsbureauer, skiltning). Jens 

oplyste, at han ville etablere nogle info skærme der evt. kunne anvendes til forskellige små 

praktiske informationer til gæster.  

 

Næste bestyrelsesmøde er den 14. september 2024. 


